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Извјештај Европске комисије је веома прецизно идентификовао области у којима је БиХ постигла
напредак,те оне гдје таквог напретка, на жалост, није било.

Иако смо очекивали да ће након потписивања Споразума о стабилизацији и придруживању
босанскохерцеговачки политичари сасвим приступити процесу европских интеграција, то се није десило. И
даље присутна националистичка и запаљива реторика негативно се одразила на цијелу државу и успорила
је реформе.

Свима нам је познато да нема никаквог видљивог напретка у борби против корупције. БиХ не
функционишекао јединствен економски простор. Борба против организованог криминала такође мора бити
приоритет. Надаље, ту је и питање реформе устава БиХ, којим се треба позабавити.

Министри вањских послова и  министри одбране Европске уније ће у понедјељак расправљати о ситуацији
у Босни и Херцеговини и сигурно ће узети у обзир овај извјештај. Свима је јасно да ће Европска унија пуно
пажљивије пратити ситуацију у БиХ и у складу с њом развијати своју стратегију.

Политичари у БиХ морају усмјерити пажњу на обавезе из ЕУ партнерства. То мора бити њихов радни план у
наредном периоду.

https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%bc%d0%b8%d1%80%d0%be%d1%81%d0%bb%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%bb%d0%b0%d1%98%d1%87%d0%b0%d0%ba%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%b2%d0%be%d0%b4%d0%be%d0%bc-%d0%b8%d0%b7%d0%b2/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%bc%d0%b8%d1%80%d0%be%d1%81%d0%bb%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%bb%d0%b0%d1%98%d1%87%d0%b0%d0%ba%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%b2%d0%be%d0%b4%d0%be%d0%bc-%d0%b8%d0%b7%d0%b2/

